
 
 
Maarn, 22 oktober 2023 

 

Geachte Raadsleden,  

Na de fase van de Beeldvorming inzake het voorstel van B&W over de Dorpsvoorzieningen Maarn/ 
Maarsbergen willen wij graag aanvullend op onze zienswijze nog enkele zaken onder uw aandacht 
brengen.  

Vanuit de dorpen is uitgebreid gebruik gemaakt van de mogelijkheid om in te spreken. Daarbij viel 
het ons op dat er grote zorg was omtrent de verplaatsing van de LTV naar de Buurtsteeg, met name 
vanwege de kapitaalvernietiging. De banen van de LTV zijn recent vernieuwd en ook het clubhuis is in 
goede staat. Wij zijn in deze van mening dat de suggestie van één van de insprekers nader onderzoek 
verdient en wel de mogelijkheid om niet de LTV, maar de MHC te verplaatsen naar de Buurtsteeg.  

• Hierbij spelen volgens ons de volgende overwegingen een rol: 
op het investeringsprogramma van de gemeente is het groot onderhoud van de hockeyvelden de 
komende jaren aan de orde. 

• Combinatie van de twee veldsporten voetbal en hockey aan de Buurtsteeg lijkt meer voor de 
hand te liggen. 

• Bij verplaatsing van de MHC naar de Buurtsteeg komt aan de Planetenbaan meer ruimte vrij voor 
de bouw van de scholen. Ook de aanleg van een sport-/spel terrein voor gezamenlijk gebruik 
door de scholen lijkt zeker mogelijk. 

• LTV kan met de huidige ledenaantallen uitbreiding met twee padelbanen realiseren op het eigen 
terrein ten koste van tennisbanen. De gemeente kan overwegen in samenspraak met de LTV 
voorzieningen te treffen om geluidsoverlast van de padelbanen te beperken.  

Door ook deze mogelijkheid serieus te onderzoeken en met name financieel door te rekenen zijn wij 
van mening dat de gemeente op deze wijze recht kan doen aan door de bewoners aangedragen 
punten van kritiek. Uiteraard handhaven wij onze zienswijze, die wij ter volledigheid als bijlage 
toevoegen. Uiteraard zijn wij gaarne bereid e.e.a. nader toe te lichten.  

Met vriendelijke groet 
Namens het bestuur van de VBMM 

Rinnie van der Horst, voorzitter  

P.S. Wij vertrouwen erop dat u de resultaten van het DoeMaarnMee traject en het brede draagvlak 
voor de conclusies zoals besproken tijdens de laatste bijeenkomst van DMM in mei jl. meeweegt in 
uw uiteindelijke beslissing.  

 


